
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 6. juni 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål AY
Vil ministeren redegøre for forløbet i Udlændingestyrelsen efter modtagelsen
af den undtagelsesfrie instruks, herunder hvorvidt der ved modtagelsen i Ud-
lændingestyrelsen opstår bekymring omkring lovligheden af instruksen, hvor-
vidt der iværksættes tiltag med henblik på at foretage en undtagelsesfri adskil-
lelse i sagerne, samt hvornår man i Udlændingestyrelsen bliver opmærksom
på, at instruksen er ulovlig i sit indhold, og hvornår man ophører med at admi-
nistrere i overensstemmelse med instruksen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S), Johanne Schmidt-
Nielsen (EL), Josephine Fock (ALT), Sofie Carsten Nielsen (RV) og Holger K.
Nielsen (SF).

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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